
没後50年　吉原治良の小宇宙　出品リスト 2022年7月30日〔土〕－12月18日〔日〕 兵庫県立美術館　2階　常設展示室6
List of Works, the Exhibition ”Microcosmos of Yoshihara Jiro” 2022/7/30.Sat-12/18.Sun Room 6, Hyogo Prefectural Museum of Art

作品名 制作年 技法・材質 寸法（cm） 備考 展示時期
Title Date Technique and materials Size（cm） Note

黒地に赤い円 1965（昭和40）年 アクリル・布 昭和45年度購入
Red Circle on Black 1965 Acrylic on canvas Purchased  1970
大阪朝日会館どん帳のための原画 1951（昭和26）年 油彩・布 昭和54年度杉山高嗣氏寄贈
Draft for the Drop Curtain of Osaka Asahi Hall 1951 Oil on canvas Gift of Mr. SUGIYAMA Koji, 1979
廃屋とボート 1931（昭和6）年頃 油彩・布 昭和59年度財団法人伊藤文化財団寄贈
Deserted House and Boat c. 1931 Oil on canvas Gift of Ito Cultural Foundation, 1984
作品（二の字） 1971（昭和46）年 油彩・布 昭和59年度購入
Work（Letter of "Ni"） 1971 Oil on canvas Purchased  1984
群像 1946（昭和21）年頃 油彩・布 昭和60年度財団法人伊藤文化財団寄贈
Group c. 1946 Oil on canvas Gift of Ito Cultural Foundation, 1985
牧歌 1952（昭和27）年 油彩、コラージュ・布 昭和60年度財団法人伊藤文化財団寄贈
Pastoral 1952 Oil and collage on canvas Gift of Ito Cultural Foundation, 1985
作品 1957（昭和32）年 油彩・布 昭和60年度財団法人伊藤文化財団寄贈
Work 1957 Oil on canvas Gift of Ito Cultural Foundation, 1985
作品 1970（昭和45）年頃 油彩・布 昭和60年度財団法人伊藤文化財団寄贈
Work c. 1970 Oil on canvas Gift of Ito Cultural Foundation, 1985
作品（黒地に細い白い円） 制作年不詳 油彩・布 昭和60年度購入
Work（White Thin Circle on Black） date unknown Oil on canvas Purchased  1985
作品（夜の鳥） 1951（昭和26）年 油彩・布 山村コレクション　昭和61年度購入
Work（Birds at Night） 1951 Oil on canvas The Yamamura Collection, purchased 1986
作品・赤 1960（昭和35）年 油彩・布 山村コレクション　昭和61年度購入
Work･Red 1960 Oil on canvas The Yamamura Collection, purchased 1986
作品 1960（昭和35）年 油彩・紙、布 山村コレクション　昭和61年度購入
Work 1960 Oil on paper and canvas The Yamamura Collection, purchased 1986
作品 1966（昭和41）年 アクリル、油彩・布 山村コレクション　昭和61年度購入
Work 1966 Acrylic, oil on canvas The Yamamura Collection, purchased 1986
窓 1934（昭和9）年頃 油彩・布 平成16年度財団法人伊藤文化財団寄贈
Window c. 1934 Oil on canvas Gift of Ito Cultural Foundation, 2004
（無題） 1920年代 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） 1920's Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1928（昭和3）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期 　
（Untitled） c. 1928 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1931（昭和6）年 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1931 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1931-33（昭和6-8）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1931-33 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1931-33（昭和6-8）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1931-33 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1931-33（昭和6-8）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1931-33 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1931-33（昭和6-8）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1931-33 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1931-33（昭和6-8）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1931-33 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1931-33（昭和6-8）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1931-33 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1931-33（昭和6-8）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1931-33 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1931-33（昭和6-8）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1931-33 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1931-33（昭和6-8）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1931-33 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1931-33（昭和6-8）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1931-33 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1932（昭和7）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1932 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1932（昭和7）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1932 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1932（昭和7）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1932 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1932（昭和7）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1932 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1932（昭和7）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1932 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1932（昭和7）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1932 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1932（昭和7）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1932 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1932（昭和7）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1932 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1935（昭和10）年 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1935 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1935（昭和10）年 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） 1935 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1935（昭和10）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1935 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1935（昭和10）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1935 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1935（昭和10）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1935 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1936-37（昭和11-12）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1936-37 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1937-38（昭和12-13）年頃 コラージュ・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1937-38 Collage on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1937-38（昭和12-13）年頃 コラージュ・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1937-38 Collage on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1937-40（昭和12-15）年頃 コラージュ（写真）・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1937-40 Collage(photo) on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1937-40（昭和12-15）年頃 コラージュ・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1937-40 Collage on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1937-40（昭和12-15）年頃 コラージュ・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1937-40 Collage on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1937-39（昭和12-14）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1937-39 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1938-39（昭和13-14）年 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1938-39 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1938-39（昭和13-14）年 鉛筆、オイルパステル、水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） 1938-39 Pencil, oil pastel and watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1939（昭和14）年頃 油彩（水性絵具？）・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1939 Oil（watercolor？) on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1939（昭和14）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1939 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1939（昭和14）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1939 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1939-40（昭和14-15）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1939-40 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1940（昭和15）年頃 鉛筆、パステル・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1940 Pencil and pastel on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1940（昭和15）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1940 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1940（昭和15）年頃 鉛筆、水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1940 Pencil and watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1940（昭和15）年頃 パステル・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1940 Pastel on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1944（昭和19）年 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1944 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1944（昭和19）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1944 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1944-45（昭和19-20）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1944-45 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1944-45（昭和19-20）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1944-45 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1944-45（昭和19-20）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1944-45 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1944-45（昭和19-20）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1944-45 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1944-45（昭和19-20）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1944-45 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1944-45（昭和19-20）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1944-45 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1944-45（昭和19-20）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1944-45 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1944-45（昭和19-20）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1944-45 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1944-45（昭和19-20）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1944-45 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1944-45（昭和19-20）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1944-45 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1944-46（昭和19-21）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1944-46 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1944-46（昭和19-21）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1944-46 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1944-46（昭和19-21）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1944-46 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1944-46（昭和19-21）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1944-46 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1945-47（昭和20-22）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1945-47 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1945-51（昭和20-26）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1945-51 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1946（昭和21）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1946 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1947（昭和22）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1947 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1947-48（昭和22-23）年頃 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1947-48 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1947-49（昭和22-24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1947-49 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
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作品名 制作年 技法・材質 寸法（cm） 備考 展示時期
Title Date Technique and materials Size（cm） Note

No.

（無題） 1947-49（昭和22-24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1947-49 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1947-49（昭和22-24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1947-49 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1947-49（昭和22-24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1947-49 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1947-49（昭和22-24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1947-49 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1948（昭和23）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1948 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1948（昭和23）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1948 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1948（昭和23）年頃 水性絵具・色紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1948 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1948（昭和23）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1948 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（Tabo no Kao） 1949（昭和24）年 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Face of Tabo） 1949 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949（昭和24）年 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） 1949 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949（昭和24）年頃 オイルパステル・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1949 Oil pastel on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949（昭和24）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1949 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949（昭和24）年頃 色鉛筆、水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1949 Color penci and watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949（昭和24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1949 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949（昭和24）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1949 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949（昭和24）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1949 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949（昭和24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1949 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949（昭和24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1949 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949-50（昭和24-25）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1949-50 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949（昭和24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1949 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949（昭和24）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1949 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949（昭和24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1949 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949（昭和24）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1949 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949（昭和24）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1949 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949-50（昭和24-25）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1949-50 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949-50（昭和24-25）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1949-50 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949-50（昭和24-25）年頃 鉛筆、水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1949-50 Pencil and watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949-50（昭和24-25）年頃 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1949-50 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949-50（昭和24-25）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1949-50 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949-50（昭和24-25）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1949-50 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949-50年代前半 水性絵具、コラージュ・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） 1949-early 1950's Watercolor and collage on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1949-50年代前半 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1949-early 1950's Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949-50年代前半 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1949-early 1950's Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1949-50年代前半 鉛筆、色鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） 1949-early 1950's Pencil and color pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1950（昭和25）年 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1950 Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1950-51（昭和25-26）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1950-51 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1950-51（昭和25-26）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1950-51 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1951（昭和26）年頃 水性絵具、インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1951 Watercolor and ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1952（昭和27）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1952 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1950年代前半（1952年頃に近い） 水性絵具、コラージュ・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） early 1950's（c. 1952?） Watercolor and collage on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1952（昭和27）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1952 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1952（昭和27）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1952 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1952（昭和27）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1952 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1953（昭和28）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1953 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1953（昭和28）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1953 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1953（昭和28）年頃 墨、油性ペン、オイルパステル・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1953 Indian ink, oil-based ink and oil pastel on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
作品 1954（昭和29）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
Work c. 1954 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1950年代前半 墨・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） early 1950's Indian ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1950年代前半 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） early 1950's Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1950年代前半 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） early 1950's Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1950年代前半 インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） early 1950's Ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1950年代前半 鉛筆、コラージュ・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） early 1950's Pencil and collage on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1957-62（昭和32-37）年 水性絵具、パルプ・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1957-62 Watercolor and pulp on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1957-62（昭和32-37）年 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1957-62 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1957-62（昭和32-37）年 油彩・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） 1957-62 Oil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1957-62（昭和32-37）年 水性絵具、エナメル・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1957-62 Watercolor and enamel on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1957-62（昭和32-37）年 パステル・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1957-62 Pastel on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1957-62（昭和32-37）年 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） 1957-62 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1957-62（昭和32-37）年 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） 1957-62 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1961（昭和36）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1961 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
60歳像 1965（昭和40）年 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
Portrait of 60 Years Old 1965 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1965（昭和40）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期 　
（Untitled） c. 1965 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1965（昭和40）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1965 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1966（昭和41）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1966 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1967（昭和42）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1967 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1967-68（昭和42-43）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1967-68 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1967-68（昭和42-43）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） c. 1967-68 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
白地に黒斜線一本 1969（昭和44）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
A Black Diagonal Line on White c. 1969 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
白地に黒斜線三本 1969（昭和44）年頃 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
Three Black Diagonal Lines on White c. 1969 Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
東おたふく山パラボラアンテナ 1969（昭和44）年頃 水性絵具、インク・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
Parabola Antenna at Mt. East Otafuku c. 1969 Watercolor and ink on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
「新日鉄」新年号表紙 1971（昭和46）年頃 鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
Cover for "Shin nittetsu", New Year Issue c. 1971 Pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1971（昭和46）年頃 水性絵具、鉛筆・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1971 Watercolor and pencil on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 制作年不詳 水性絵具・色紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） date unknown Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 制作年不詳 水性絵具・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） date unknown Watercolor on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
スケッチ「風景」 制作年不詳 油性顔料・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
Sketch "Landscape" date unknown Oil pigment on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
（無題） 1928（昭和3）年頃 銅版・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 前期
（Untitled） c. 1928 Copper print on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 till 9/25
（無題） 1961（昭和36）年 グワッシュ・紙 令和2年度公益財団法人伊藤文化財団寄贈 後期
（Untitled） 1961 Gouache on paper Gift of Ito Cultural Foundation, 2020 from 10/8
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